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INTERPELACJA

dotyczqca

Majqc na uwadze aspekty historyczny, przyrodniczy, turystyczny i komunikacyjny,

oraz zbliiajqcq siq 100' nq rocznicq Bitwy warszawskiej, dziarajqc w irnieniu mieszkanc6w wlociawka,
zwracam siq z pro$bq o udzielenie informacji czy zaplanowane sq dziafania, majqce na ceru naprawe
infrastruktury przy pomniku obrofrc6w wisty 1g20 r.

Droga prowadzqca do Pomnika od strony ulicy Lipnowskiej wyrnaga natychmiastowej naprawy.

uloiona z tzw' kocich lb6w jest bez wEtpienia walorern unikatowym, jednak wybrzusrenia i ragrgbienia
stanowiE bardzo powainy problem dla mieszkairc6w rnieszkajqcych w najbliiszym sQsiedztwie pomnika.

jak igo$ci odwiedzajqcych to miejsce.

w przeciwlegtej strony Pomnika znajduje siq Taras widokowy, otoczony rnurem cegrano- kamiennym,
z ktdrego w bardro duiej ilo$ci odpadajq cegty i tynk . tawki sq spr6chniafe i czqsciowo uszkodlone,

tablica informacyjna zamazana , brak iest koszy na $rnieci. Brak jest tei utwardzonej :icieiki, tqczqcej pomnik
z Tarasem widokowym' w odpowiedzi na moie pismo, dyrektor MZUKiD-u poinformowal mnie, 2e w gestii Zakfadu,

kt6rym kieruje jest wylqcznie uprzqtanie zalegajqcych tam smieci, co robione jest na bieiaco.
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